



Résidents du Canton de Cleveland, vous êtes invités à la

# FÊTE DE NOËL À CLEVELAND

**Dimanche 10 décembre 2023**  
**De 13h00 à 16h00**

À la Ferme Lussier Belgians  
442, route 243 N, Cleveland

Pour l'édition 2023, nous aimerions vous inviter, vous et votre famille, à venir célébrer l'arrivée de Noël avec nous à la Ferme Lussier Belgians.

Habillez-vous chaudement pour un après-midi festif, où jeux gonflables, promenades en traîneau et surprises pour les jeunes et moins jeunes seront au rendez-vous!

*\*Avec accès à la salle de réception intérieure pour se réchauffer, prendre un chocolat chaud et grignoter un peu!*

*Si vous avez envie de donner, nous vous invitons à apporter une denrée non périssable qui sera remise à l'organisme des « Tabliers en folie de Richmond ».*



Residents of the Township of Cleveland, you are invited to a

# CHRISTMAS PARTY IN CLEVELAND

Sunday, December 10<sup>th</sup>, 2023  
from 1h00 pm to 4h00 pm

At Lussier Belgians Farm  
442, route 243 N, Cleveland

For the 2023 edition, we would like to invite you and your family to come celebrate the arrival of Christmas with us at Lussier Belgians farm.

Dress warmly for a festive afternoon where inflatable games, sleigh rides and surprises for young and old alike will be waiting for you!

*\*With access to the indoor reception room to warm up, grab a hot chocolate and have a bite to eat!*

*If you feel like donating, we invite you to bring a non-perishable food item that will be donated to the "Tabliers en folie de Richmond".*